
Cēsīs pielāgos gājēju ietvi mūsdienu prasībām.
Tiks ieviesta arī jauna ceļa zīme.

Saistībā ar to, ka drīzumā Cēsīs visā pilsētā būs bezmaksas bezvadu internets Wi-Fi,
deputāti ir vienisprātis par to, ka nepieciešamas izmaiņas arī pilsētvidē, lai cilvēki,
lietojot viedierīces, varētu justies droši uz ietves. Saistībā ar to, ka drīzumā Cēsīs visā
pilsētā būs bezmaksas bezvadu internets Wi-Fi, deputāti ir vienisprātis par to, ka
nepieciešamas izmaiņas arī pilsētvidē, lai cilvēki, lietojot viedierīces, varētu justies
droši uz ietves.

Pašlaik jau top tehniskais projekts, kas paredz jaunu ceļazīmju izvietošanu un ietvju
seguma marķēšanu. Vasaras pirmajos mēnešos varēsim baudīt pielāgotu
infrastruktūru, kas ļaus iedzīvotājiem, kuri ne brīdi nevēlas palikt nemobili, justies
pavisam droši.

Pirmās zīmes testa režīmā izvietotas dāžadās vietās. Kā redzams foto, viena no tām ir
Bērzaines ielā.
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